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brak zdjęcia
Skoczów i Dębowiec, gminy, którym Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad chce przekazać dawną
„krajówkę", nie ustają w walce o to, aby droga trafiła w inne ręce. W ubiegłym tygodniu odbyła się seria spotkań w
tej sprawie.

W pierwszym uczestniczyli Witold Dzierżawski, starosta cieszyński, przedstawiciele zainteresowanych gmin, a
także gminy Jasienica i powiatu bielskiego. Ustalili oni, że przygotują wspólne wystąpienie do marszałka
województwa śląskiego o przejęcie drogi przez województwo. - Już jedno takie wystąpienie było, ale otrzymaliśmy
wówczas odpowiedź, że sprawę należy odłożyć do czasu oddania do użytku kolejnych fragmentów S1 - powiedział
W. Dzierżawski.

Natomiast w drugim spotkaniu oprócz starosty cieszyńskiego, przedstawicieli Dębowca i Skoczowa wziął udział
Krzysztof Raj, dyrektor katowickiego oddziału GDDKiA. Zgodnie z poczynionymi tam ustaleniami K. Raj wystąpi do
Ministerstwa Transportu i Budownictwa o zmianę kwalifikacji drogi i zasugeruje, że powinna mieć ona kategorię
drogi wojewódzkiej.

Tymczasem Dębowiec i Skoczów mogą się na razie nie martwić kwestią odśnieżania dawnej „krajówki". Nadal będzie
się tym zajmowała GDDKiA.  
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